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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SV. KUZAM 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:024-05/22-01/8 
URBROJ:2170-1-09-10-22-6 
Rijeka,31.03.2022. 
 
 
 

ZAPISNIK 
SA 37 SJEDNICE VMO SV. KUZAM 

 
37. sjednica VMO Sv. Kuzam održana je 31.03.2022. s početkom u 11,00 sati u 

prostorijama MO Sv. Kuzam, Sv. Kuzam 19. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Lorenzo Tommasi, predsjednik VMO 

 Ivana Sluga, zamjenik predsjednika VMO 

 Šerifa Šepić, članica VMO 

 Gordana Grdinić, član VMO 

 Milan Dragičević, član VMO 
Ostali nazočni  

  

Sjednici nisu bili nazočni: 
  

 
Usvajanje zapisnika sa 36 sjednice VMO Sv. Kuzam: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 

DNEVNI RED 
 

 
1. Rijeka Plus dostavio je novi prijedlog riješenja za izradu elaborata po usvojenom 

kom. prioritetu MO Sv. Kuzam (povećanja stupnja sigurnosti odvijanja prometa na 
dijelu Ulice Sveti Kuzam od kbr.25 do kbr.45a.) 

2. Informacija o provođenju javnog poziva mještanima za predlaganje komunalnih 
prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području 
Mjesnog odbora Sv. Kuzam za 2023. godinu 

3 Komunalna problematika 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
Predsjednik informira da je 16. ožujka o.g. održan sastanak predstavnika Rijeka Plusa, 
Odjela gradske uprave za kom. sustav, Direkcije Plana i razvoja, predsjednika i člana 
Vijeća MO Sv. Kuzam, te nakon zajedničkog obilaska terena, obećano je da će se pronaći 
adekvatni prijedlog prometnog rješenja, te da Vijeće MO proslijedi upit kako bi Rijeka Plus 
dostavilo očitovanje o daljnjem postupanju po pitanju realizacije usvojenog komunalnog 
prioriteta Vijeća Mjesnog odbora Sv. Kuzam iz 2020. - 2021. - 2022. (Izrada i realizacija 
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projekta povećanja stupnja sigurnosti odvijanja prometa na dijelu Ulice Sveti Kuzam od 
kućnog broja 25 do kućnog broja 45A., - za koji je osiguran sveukupni iznos od 59.000,00 
kuna).  
 
Rijeka Plus dostavio je novi prijedlog rješenja za stavku prijelaznog rada 2021./2022. 
26.1.1. Izrada elaborata povećanja stupnja sigurnosti odvijanja prometa na dijelu Ulice 
Sveti Kuzam od kućnog broja 25 do kućnog broja 45A. Umjesto AB jastuka, predložena je 
postava radara s treptačem i znakove „Djeca na cesti“ sa ograničavanjem brzine 30 km/h.  
Procjena troškova za postavu predmetnog radara sa treptačem je slijedeća:  
• Radar s treptačem cca 31.000,00 kn (bez PDV-a), na bazi cijena od prošle godine 
• Potrebno je postaviti još 4 prometna znaka na dva stupa =4.500,00 kn (bez PDV-a) 
• UKUPNO=35.500,00 KN  - UKUPNO sa PDV-om=44.375,00 kn 
Ukoliko je Vijeće MO suglasno s predloženim varijantnim rješenjem, krenuti će se u 
postupak daljnje razrade prometnog elaborata i proceduru potraživanja suglasnosti na isto.  
Nakon što su članovi Vijeće razmatrali prikaz navedenog novog prijedloga riješenja 
donesen je sljedeći 
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam jednoglasno se složilo s predloženim novim riješenjem, te predlaže da se 
što prije krene u postupak daljnje razrade prometnog elaborata i proceduru potraživanja 
suglasnosti za isto. 
 
 
AD 2 
Predsjednik Lorenzo Tommasi informira članove Vijeće da je Grad Rijeka raspisao Javni 
poziv namijenjen svim građanima za predlaganje projekata uređenja i održavanja 
komunalne infrastrukture za koje građani smatraju da ih je potrebno provesti na području 
mjesnog odbora u kojem žive. Poziv na predlaganje Malih komunalnih akcija je otvoren od 
28. ožujka do 15. travnja 2023., a svoje prijedloge komunalnih zahvata građani mogu 
dostaviti u mjesni odbor, osobno ili putem e-maila, također i u Direkciju za mjesnu 
samoupravu, kao i putem jednostavnog online obrasca. U pozivu je navedeno da se mogu 
predlagati projekti poput izgradnja dječjih igrališta, uređenje zelenih površina, parkirališta, 
postave autobusnih čekaonica, postave tijela javne rasvjete, sanacija postojećih 
prometnica, uređenje kolnika, izrada nogostupa, uređenje prometne signalizacije i tehničkih 
elemenata cesta, sanacija divljih deponija i sl. Svi prijedlozi bit će uzeti u obzir i obrađeni, u 
smislu analize mogućnosti realizacije. Naime, Grad Rijeka ova uređenja može realizirati na 
javnim površinama i zemljištima koja su u vlasništvu Grada stoga obrada prijedloga 
obuhvaća i te provjere.  
Na temelju pristiglih prijedloga, vijeća mjesnih odbora izradit će program i utvrditi prioritete u 
rješavanju koji će po njihovom usvajanju na Gradskom Vijeću činiti sastavni dio Plana 
raspodjele sredstava za prioritetno održavanje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 
na području mjesnih odbora u 2023. godini.  
Predsjednik moli članove Vijeća da razmisle do sljedeće sjednice Vijeća o mogućim 
prijedlozima koji bi se uvrstili u prijedlog prioriteta za područje Sv. Kuzam u 2023. godinu. 
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam primilo na znanje. 
 
 
AD 3 
Predsjednik informira članove Vijeća o sljedećem: 

 Odjel gradske uprave za komunalni sustav dostavilo je očitovanje Rijeka Plusa po 
dobivenom zahtjevu mještana Sv. Kuzam s kbr.60 i 66 za ucrtavanjem parkirnih mjesta na 
javno prometnoj površini. U odgovoru je navedeno da je izvršen izvid na terenu, te je 
utvrđeno kako ne postoje tehnički uvjeti za označavanjem parkirnih mjesta na lokaciji Sv. 
Kuzam 60-66 (nedovoljna širina). 
Mještanima koji su se obratili Vijeću MO s navedenim zahtjevom prosljeđen je dobiven 
odgovor. 
• Nakon što je Odjelu gradske uprave za komunalni sustav upućen prigovor na neuredno 
stanje plakata na oglasnom stupu, dobivena je povratna informacija da je zatraženo od 
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koncesionara da se izvrši čim prije čišćenje na način da se uklone svi stari plakati, te opere 
konstruktivnu kapu stupa, sve sukladno članku 7. Ugovora o korištenju oglasnih predmeta. 
• Nakon što je prijavljeno oštećenje okvira na ulazu na sportsko igralište Odjel gradske 
uprave za komunalni sustav odgovorio je da ugovorni izvođač Grada Rijeke za održavanje 
dječjih igrališta s loptom je upoznat sa oštećenjem okvira, te će izvršiti popravak u što 
kraćem roku. 
• Po prijavi Odjel gradske uprave za komunalni sustav izveo je radove na uklanjanju 
odbačenih grana i nepoželjne vegetacije sa dječjeg parka Placa, te je pometeno sportsko 
igralište i dječji park Placa. 
• Odjelu gradske uprave za komunalni sustav dostavljena je prijava kako bi se uklonilo 
odbačeno smeće koje je uočeno u blizini klupe iza Hrvatskog doma Sv. Kuzam, Sv. Kuzam 
19. 
• Rijeka Plusu dostavljen je mail u kojem je zatraženo da se očisti rešetka od pijeska i 
lišća koja se nalazi na kolniku uz Hrvatski dom Sv. Kuzam, Sv. Kuzam kbr.19. 
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam primilo na znanje. 
 

 Gospodin Milan Dragičević predlaže da se od Rijeka Plusa zatraži da se postojeća 
tabela s natpisom Rijeka premijesti na zavšetku naselja Sv. Kuzam gdje i administrativno 
završava Rijeka. Isto tako da se tabela s natpisom Sv. Kuzam izmijesti van ograde u kojoj 
se sada nalazi.. 
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam jednoglasno je podržalo prijedlog, te će se Rijeka Plus zatražiti da se 
ispita ispravnost sadašnjeg označavanja mjesta ulaza u Grad Rijeku na području Mjesnog 
odbora Sv. Kuzam. Vijeće MO je mišljenja da je potrebno da stručne službe Rijeka Plusa 
izađu na teren kako bi se definitivno riješilo ispravno označavanje tabelama ulaz u područje 
Rijeke u naselju Sv. Kuzam jer su sadašnje oznake zbunjujuće. 
 

 Predsjednik informira da je kontaktirao s gosp. Davorom Grbeljom iz K.D. “Vodovoda i 
kanalizacije” u svezi rješavanja smrada iz kanalizacijskih šahti, te je isti problem riješen u 
ulici Ketina od kbr.29 do krb.41. Nadalje je upit kakva je situacija na drugim pozicijama na 
Sv. Kuzmu. Članovi Vijeća navode da postoji problemi s neugodnim mirisima koji se šire iz 
poklopaca šahti kod kbr.25 i kod kbr.11.  
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam jednoglasno se složilo da je potrebno ponovo pregledati sve šahte kroz 
cijeli Sv. Kuzam. 
Predsjednik Vijeća MO kontaktirati će gosp. Davora Grbelju i zatražiti ga da se izvrši 
pregled svih šahti na Sv. Kuzmu. 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 12,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
                  Jasna Rendulić 

            Predsjednik VMO "Sv. Kuzam":  
                        Lorenzo Tommasi  

 


